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PREZYDENT 

Miasta Słupska

Na podstawie wniosku mieszkańca zgłoszonego podczas dyżuru radnego 2 maja 2016 roku,
zwracam  się  z  prośbą  o  przedstawienie  propozycji   rozwiązania  problemu  nagminnego  łamania
przepisów prawo o ruchu drogowym na ulicy 11 listopada na wysokości pętli autobusowej na ulicy
Rzymowskiego.

Obecnie istniejący system oznakowania nie zapewnia prawidłowej jazdy przez użytkowników
korzystających z infrastruktury w tej części miasta, tym samym zwiększając niebezpieczeństwo dla
wszystkich uczestników korzystających z ringu. 

Z góry dziękuję za udzielenie odpowiedzi i potraktowania sprawy w trybie pilnym.

Załącznik: 

- zdjęcia problemowego skrętu. 






